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Svar på medborgarförslag – Tillbaka till naturen 

Hej! 
 
Efter att förslaget behandlats vid Bromma stadsdelsnämnds möte så 
har stadsdelsförvaltningen fått i uppdrag att besvara skrivelsen 
varpå vi önskar att lämna följande besked. 
 
Tack för ett fint förslag! Precis som du skriver så tycker även vi att 
det är både viktigt och trevligt att ha ängsytor som blommar. Redan 
idag sköter vi flera gräsytor som slåtterängar på olika håll inom 
Bromma stadsdelsnämnds område, bland annat stora delar av fälten 
vid Bällstavägen. Det finns en omklassad ängsyta för biologisk 
mångfald som redan idag har en rik flora på Bällsta/Enebyfältet. 
Det finns andra områden i stadsdelen där vi också ämnar att 
omklassa gräsytor och förstärka med insådd av örter för att 
stimulera biologisk mångfald. Vi ser kontinuerligt över ytor som 
kan vara lämpliga för ändamålet med blommande ängsytor. Att 
klippa olika former på ytor är inte något som är avgörande för, eller 
som på något vis säkerställer förutsättningar för biologisk mångfald 
utan kan mer ses som en visuell upplevelse från luften. Därför 
kommer vi inte att lägga resurser på just detta.  
 
Under 2021 planterades sommarblommor i korsningen vid Alviksvägen 
och Ålstensgatan samt vid Brommaplan. Årets tema var ”Trädgårdsäng”. 
Växterna vi valde attraherar pollinatörer som bin och fjärilar. 
Planteringarna var tänkta att inspirera boende, kolonister m.fl. att bidra till 
den biologiska mångfalden genom att ”odla en äng” eller ha ett ”stökigt 
hörn” i sin trädgård eller kolonilott. 10 st insektshotell placerades ut i 
dessa planteringar. 
 
Vänliga hälsningar 
 
Mikael Bohlin 
Verksamhetscontroller 
Avdelning administration
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